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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2019. május 23-ai nyílt, 

munkaterv szerinti üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal II. emeleti tárgyaló 

 

Jelen voltak: dr. Mátics István elnök, Hezler Gabriella, Torma Lajos és Vargáné 

Vojnár Katalin bizottsági tagok 

  

Távol voltak: Hermann Istvánné, Módi Miklós, Süli Ildikó bizottsági tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

 

 

 

dr. Mátics István elnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 05  perckor 

megnyitotta. Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen 

volt, majd ismertette a meghívóban kiküldött napirendi pontokat.  Javasolta, hogy a képviselő-testület 

előterjesztései közül az „A 2019. évi költségvetés - 4/2019. (II.14.) önkormányzati rendelet – 

módosítása”, valamint az „Oroszlány Város Önkormányzata Helyi Esélyegyenlőségi Programja (2019-

2024” című előterjesztéseket tárgyalják.  

Miután hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a napirendről. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

87/2019. (V.23.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2019. 

május 23-ai, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

Nyílt ülés: 

1. Országos Rendezvénybiztosító Mentőszolgálat Kft. bemutatkozása 

2. A Képviselő-testület 2019. május 28-ai ülése előterjesztéseinek megvitatása 

- A 2019. évi költségvetés - 4/2019. (II.14.) önkormányzati rendelet – módosítása 

- Oroszlány Város Önkormányzata Helyi Esélyegyenlőségi Programja (2019-2024 

Zárt ülés: 

3. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök  
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1. NAPIRENDI PONT: Országos Rendezvénybiztosító Mentőszolgálat Kft. bemutatkozása 

 

Kaszás Zsolt bemutatkozásában elmondta, hogy a cégük neve félreértésre adhat okot, hiszen nem 

csupán rendezvények biztosításával foglalkoznak, de ez volt az első szolgáltatásuk. Részletesen 

kifejtette a kiküldött tájékoztató dokumentum pontjainak szakmai tartalmát, majd kitért a költségekre 

is.  

 

dr. Mátics István elnök a cég székhelyéről és telephelyéről kért tájékoztatást, majd elmondta, hogy 

Oroszlányban elsősorban az ügyeleti ellátás a kérdéses, de épp arról esett a legkevesebb szó és az nem 

szerepel a cég referenciái között sem. Az után követéssel kapcsolatban szlovák példát említett. 

Kérdése az volt, hogy a cég tevékenysége hogyan illeszkedik az Országos Mentőszolgálat 

munkájához. 

 

Kaszás Zsolt válaszában elmondta, hogy azért nincs a referenciák közt orvosi ügyelet, mert azzal 

jelenleg még nem foglalkoznak, de szeretnének elindulni ezzel a szolgáltatással. Engedélyük van rá, 

de nehéz a pályázati feltételeknek megfelelni. Hozzátette, hogy a sok referencia ugyan megnyugtató 

lenne, de minél több ügyfelük van, annál nehezebb mindenre odafigyelni. A visszacsatolással 

kapcsolatban elmondta, hogy az Országos Mentőszolgálat elektronikus felületet használ, azonban azt 

nem látja se a háziorvos, se a sürgősségi ellátásban dolgozó kolléga. Fordítva sem működik az 

áttekinthetőség, így a sürgősségi ellátás során néha belenyúlnak a háziorvos terápiájába, ami szintén 

nem szerencsés. Szlovákiában egy dán cég végzi a szolgáltatást, ami jó és olcsó, hátránya viszont, 

hogy nincsenek standardok, ellentétben az Országos Mentőszolgálattal, ami mindenhol ugyanazzal a 

protokollal dolgozik. Tájékoztatást adott egy olyan, Budapesten működő rendszerről, amelyben a 

magánszolgáltató besegít a Mentőszolgálatnak úgy, hogy a tevékenységét az Országos Mentőszolgálat 

finanszírozza. Így gyorsabb az ellátás. Hangsúlyozta mennyire fontos, hogy a mentő kiérkezéséig az 

emberek tudjanak segíteni. 

 

dr. Mátics István elnök felvetette, hogy jelen jogszabályok szerint háziorvosi ügyeletet csak 

háziorvosi kompetenciával rendelkező ember láthat el, amivel – véleménye szerint – a cég nem 

rendelkezik.  

 

Kaszás Zsolt ismertette a jogszabályt, miszerint a szakosodások összevonása miatt a sürgősségi 

ellátásban nem csak sürgősségi szakorvos, de belgyógyász, sebész is ügyelhet, sőt szakorvos jelöltek 

is, amennyiben biztosított a szakmai konzultáció (akár telefonon keresztül is). Náluk vannak olyan 

kollégák, akik szándéknyilatkozatot tettek vegyes ellátásra, azaz mind a gyermek mind a felnőtt 

lakosság ellátására. Tatabányán van két orvossal rendelkező ügyelet, ez lenne a jövő. 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy Oroszlányban az, hogy a gyermekorvos is ügyel, már a 

múlté, mert fogy a gyermekorvosok száma. 

 

Kaszás Zsolt elmondta, hogy náluk dolgoznak olyan gyermekorvosok, akik a kórházban napi szinten 

a sürgősségi ellátásban részt vesznek, igaz, még csak részállásban. Véleménye szerint az lenne a 

legideálisabb, ha a gyermekeket gyermekorvos látná el az ügyeleten, de hangsúlyozta, hogy az 

egyetemen 5+1 évig mindenki ugyanazt tanulja, csak utána szakosodik. 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy azért kérdez ennyit, mert Oroszlány járási szintű ellátást lát 

el. Kérdése az volt, hogy Kaszás Zsolt ismeri-e a finanszírozás menetét. 

 

Kaszás Zsolt válaszában elmondta, tudja, hogy duális a finanszírozás, de pontos adatokat nem tud. Az 

órabéreket ismeri, azokon szeretnének változtatni úgy, hogy ez nem jelentene plusz költséget az 

önkormányzatnak. 

 

dr. Mátics István elnök elmondta, hogy lesz majd új pályázati kiírás, várhatóan az önkormányzati 

választások után.  
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2. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2019. május 28-ai ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

 

A 2019. évi költségvetés - 4/2019. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása 

 

dr. Mátics István elnök megjegyezte, hogy mivel jegyző asszony nincs jelen, nem nagyon tudnak a 

rendelethez hozzászólni, de az gyakorlatilag az eddig hozott döntések pénzügyi átvezetését 

tartalmazza, új dolog nincs benne. 

 

Torma Lajos bizottsági tag kérdése az volt, hogy mennyi keret áll még rendelkezésre. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető tájékoztatást adott arról, elfogyott az összes lakásvásárlás, letelepedési 

támogatásra szánt összeg, 379.000 Ft maradék áll rendelkezésre. 

 

Hezler Gabriella bizottsági tag kérdése az volt, hogy lehet-e plusz forrást rátenni. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető válaszában elmondta, hogy nincs plusz forrás. 

 

Kiss Regina bizottsági referens hozzátette, hogy egy támogatási kérelem maradt még, amit a 

következő ülésre hoznak be. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető rávilágított, hogy a második féléves előirányzat alakulásáról sincs még 

információ. A szociális irányzaton belüli átcsoportosítást viszont még korainak érzi. A következő 

ülésre hiánypótlás miatt csúszik át egy kérelem. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal, 1 tartózkodással 

elfogadta az előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

88/2019. (V.23.) ESZB határozata 

az „A 2019. évi költségvetés - 4/2019. (II.14.) önkormányzati rendelet - módosítása” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek az „A 2019. évi költségvetés - 4/2019. (II.14.) 

önkormányzati rendelet - módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Helyi Esélyegyenlőségi Programja (2019-2024) 

 

dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Deák Sándorné elmondta, hogy valamennyi önkormányzat számára kötelező a program elkészítése. 

Az előző program 2013-2018-ig volt tervezve, majd meghosszabbításra került. Ebben a programban az 

az újdonság, hogy tartalmazza az előző program megvalósulásának leírását is. Tartalmazza minden 

célcsoporthoz kapcsolódóan a helyzetelemzést, feltárást, támogatásokat, beleértve a civil és a 

települési támogatásokat, helyi rendeleteket, valamint minden kapcsolódási pontot. Természetesen 

vannak még tennivalók, de az is látszik, hogy a település sokat tesz az esélyek növelése érdekében. 

Problémaként említette, hogy a Polgármesteri Hivatalban nincs lift, valamint a könyvtár nehéz 

igénybevételét. Véleménye szerint sokat segítettek a rehabilitációs pályázatok. Az intézkedési tervben 
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igyekezett úgy megfogalmazni a programokat, hogy azok konkrét megvalósulási esélye is látható 

legyen. 

 

dr. Mátics István elnök megemlítette, hogy nincs nyilvános illemhely és 10 év alatt sem sikerült 

megvalósítani az akadálymentesítést. Megköszönte a program elkészítését. 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta az 

előterjesztést és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

89/2019. (V.23.) ESZB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Helyi Esélyegyenlőségi Programja (2019-2024)” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolta a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Önkormányzata Helyi 

Esélyegyenlőségi Programja (2019-2024)” című előterjesztést. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

Szemző Ildikó osztályvezető felvetette az Inter-Ambulance Egészségügyi Szolgáltató Zrt. 

szerződésének lejáratát. 

 

dr. Mátics István elnök kifejtette, hogy az Inter-Ambulance Egészségügyi Szolgáltató Zrt. szerződése 

augusztus 31-én lejár. Olyan kérés érkezett a bizottság felé, hogy foglaljanak állást abban, hogy 

javasolják-e a szerződés év végéig történő meghosszabbítását annak érdekében, hogy a választások 

utáni új képviselő-testület döntsön a szolgáltatásról. 

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

javaslatot és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

90/2019. (V.23.) ESZB határozata 

az Inter-Ambulance Egészségügyi Szolgáltató Zrt. szerződésének meghosszabbításának 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolta a Képviselő-testületnek az Inter-Ambulance Egészségügyi Szolgáltató Zrt. szerződésének 

meghosszabbítását 2019. december 31-ig. 

 

Felelős: dr. Mátics István elnök  

 

További hozzászólás nem volt, ezért dr. Mátics István elnök 15 óra 57 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta.  

 

K.m.f. 

 

 

 

 dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  


